
Groenschouw Oostelijke Eilanden 3 september 2020

Met diverse deelnemers aan de Groenschouw werden afspraken gemaakt. Je blijft zelf 
verantwoordelijk voor het verdere contact met de betreffende Gebiedsmakelaar of 
Gebiedsbeheerder. Wel zullen wij ons regelmatig op de hoogte stellen van de voortgang om zo de 
vinger aan de pols te houden.

Wittenburg, Oostenburg en Petersburg
We beginnen de Groenschouw bij de tuin op het Windroosplein. Tien buurtbewoners lopen met 
Gebiedsbeheerder Jeroen van Kemenade door de buurt.

 Het probleem van het gebrek aan goed sproeiwater wordt onder de aandacht gebracht. 
Hier kampen veel zelfbeheerders mee nu de zomers steeds droger en warmer worden en 
de kwaliteit van het grachtenwater dit jaar niet best is. Door gericht alleen bij de planten te 
sproeien wordt geprobeerd zuinig met (kraan)water om te gaan.
Een waterpunt, zoals bij het Plukbos aanwezig is kost veel geld en is te duur om op meer 
plekken op de eilanden te realiseren. 
Regentonnen lossen het probleem maar gedeeltelijk op. Er is een regeling waarbij een 
regenton aangevraagd kan worden. Een tweede ton, ruimtebesparend en waarin veel meer
water in kan wordt onder de aandacht gebracht.
_ Voorstel: een werkgroep water waarin de mogelijkheden van gebruik van regenwater 
wordt nagegaan. Het regenwater wordt via een gescheiden rioolsysteem apart afgevoerd.

 Hoewel op Kattenburg, maar slechts net voorbij de Zebrabrug wordt aandacht gevraagd 
voor de 'geketende boom'. Een boom waar al jaren een ketting omheen ligt. Deze is 
inmiddels in de bast vast komen te zitten.
_ Graag de ketting verwijderen.

 Op de Windrooskade ligt aan het water onder de boom een verwilderd stukje. De Graluxklei
houdt het onkruid niet tegen, maar de plantsoenendienst is er dit jaar nog niet langs 
geweest. Hier is toch iets beters van te maken dan een onkruidweitje.
_ Er gaat verder gekeken worden naar de aanleg.

 Bij het 4Windenhuis wordt aandacht gevraagd voor een boomtuintje dat keer op keer wordt 
weg geschoffeld of gemaaid.
_ In november komt een lijst gereed van bomen die geschikt zijn om een tuintje onder 
aan te leggen. Bestaande aanvragen voor boomtuintjes zullen dan door het Stadsdeel 
gematched worden met de lijst. Bij de overige bomen komen bordjes met een oproep tot 
adoptie van de boomspiegel.

 Aandacht wordt gevraagd voor het maaibeleid van de Gemeente. Mooie bloeiende planten 
sneuvelen daarbij regelmatig, terwijl het echte onkruid blijft staan. 
_ Belangrijk is om in kaart te krijgen met welke opdracht de plantsoenendienst de deur 
uitgaat. Kunnen de heren wat meer instructie krijgen over de plantensoorten? Is het 
mogelijk aan te geven waar niet gemaaid hoeft te worden?

 We brengen een bezoek aan het Plukbos. Op 11 oktober zal daar een Oogstfeest worden 
georganiseerd.
_ Overlegd gaat worden over de realisatie van de volgende punten:
– Het Plukbos heeft behoefte aan een permanente opslag voor het tuingereedschap. 
– Er bestaat de wens een kas in het Plukbos te zetten.
– Er is de wens een trapje naar de kade te maken.

 Naar de mogelijkheid van het plaatsen van containertuintjes wordt veel geïnformeerd. De 
huidige tuintjes zijn onderdeel van een pilot. Eind van het jaar wordt die geëvalueerd. 
_ Bij goed bevinden van de proef is het raadzaam een wachtlijst aan te leggen.



 Op het Boulevardpad zijn plannen om de straat te vergroenen. Om geveltuintjes op meer 
plekken in de straat te realiseren is het nodig toestemming te hebben van de bewoners op 
de begane grond. Vervolgens kan door een groep van minimaal 3 omwonenden een 
aanvraag worden gedaan voor de aanleg van de tuintjes.

 Hoe ongunstig vuilcontainers geplaatst kunnen worden zien we op de hoek van de 
Blankenstraat. De stank is goed te ruiken in het belendende kinderdagverblijf. Het om de 
containers geplaatste grofvuil onttrekt gedeeltelijk het zicht op het nieuw aangelegde 
bloemperk onder de bomen.
Dit perk vraagt nog enige aandacht. De grond is er door de al vele jaren aanwezige klimop 
zeer vast geworden. 
_De plantsoenendienst krijgt opdracht de grond los te maken.

Ondanks de regen liepen de meeste deelnemers aan de schouw tot het eind toe mee. Waarvoor 
grote dank!

Aandachtspunten:
 Boom op de Kattenburgerkade bevrijden van zijn ketting.
 Watervoorziening zelfbeheertuinen zoals het Windroosplein 
 Verwaarloosd plantsoen Windrooskade
 Grond losmaken tussen de bomen bij de Blankenstraat





Kattenburg en de Kadijken
Om 19.00 uur in de regen vertrokken met 4 bewoners en Danny Konings, gebiedsmakelaar 
Oostelijke Eilanden.

 Langs de rand van de Kattenburgervaart en op de binnenterreinen, het speelplaatsje en de 
Kippenbrug valt op dat het onkruid redelijk onderhouden is, maar op sommige plekken 
weer niet. Veelal onder en rondom bankjes. Bij de speelplek kan dit ook beter.

 Het is niet altijd duidelijk tot waar een stuk groen tot privétuin behoort of stukken stoep door
bewoners tot privétuin/haag gemaakt zijn. Bijvoorbeeld bij de stoep en het fietspad langs de
Kattenburgervaart. Het groen van privétuinen hangt daar hinderlijk over de stoep en het 
fietspad.
_ Danny zal vragen of dat een gemeentelijke-, corporatie- of vvezaak is.

 Bij het plein voor de Kippenbrug staan 2 dode boompjes en 2 zieltogende boompjes, en dat
al 2 jaar lang.
_ Kan het plantsoen aan Oostenburger zijde Kippenbrug diverser beplant worden 
zodat er geen grote stukken met bruine platliggende planten ontstaan (Persicaria, 
Brandkruid en Hondstong)? Of kunnen die perken vaker water krijgen, dan blijft Persicaria 
overeind. Kunnen de boompjes vervangen worden? 

 Twee ‘groene katjes’ van Kattenburg (zelfbeheersters) plantvakken langs Grote 
Kattenburgerstraat) hebben verteld over het ontstaan van de vakken, die zij met eigen 
water en van gemeente gekregen slangen water geven. Dat moet in toekomst beter met 
waterreservoirs. De tegels van de verplaatste bushalte worden binnenkort opgeruimd.

 Laagte Kadijk. Hier gaat het goed met het groen wat door bewoners neergezet is in potten. 
Evenals de zelfbeheer plantvakken, die er goed bijstaan.

 Sibbelpark: er ontstaan bij regen plassen op het pad door het parkje.
_ Kan er een vuilnisbak langs de Laagte Kadijk bij het fietspad vanaf de Hoogte Kadijk 
geplaatst worden? Mensen gooien plastic zakjes met hondenpoep na bezoek van het 
parkje onder de grote Kastanjeboom.

 Melding 586087 is als behandeld afgedaan, maar aan het plantsoen naast de grote 
Kastanjeboom, waar die melding op sloeg is zichtbaar niets gedaan; de Haagwinde wikkeld
zich nog steeds om de planten en het hek en is ook al tot het Sibbelpark en de belendende 
tuinen doorgedrongen. 
_ Advies: de hele hoek met een schraper ontdoen van 10 cm aarde, nieuwe aarde 
storten en beplanten. Jaar daarop overgebleven Haagwinde verwijderen.

 Brug Entrepotdoksluis. Klachten over onkruid bij de trap en het bankje en de stoep.
_ Het stukje ligt er slordig bij. Ook is er een door fietsnietsjes groeiende struik.

 Klachten zij er over onkruid op het Matrozenhof. Wanneer onkruid wordt weggehaald, 
worden soms stukken niet gedaan waar dat wel zou moeten: raaigrasstrook langs huizen 
van de Hoogte Kadijk bij hoek Buiten Kadijken.

 Aandachtspunten: 
 Onkruid op aangegeven plekken weghalen (Kattenburg en Kadijken)
 Dode bomen verwijderen Kattenburg en (niet aangegeven tijdens schouw dode 

Fluweelboom in Sibbelpark, die wel gemeld is)
 Herstel pad en plaatsen vuilnisbak bij Sibbelpark
 Uitzoeken wat regels zijn voor op publieke ruimte overhangend hinderlijk groen en wie 

daarop aangesproken moet worden zodat dit verwijderd wordt.



Kattenburg

Haagwinde bij fietspad tussen 
Hoogte en Laagte Kadijk

Onkruid bij Sluisbrug 
Hoogte Kadijk


